

=====Agenda/Notulen: overleg Permanente Campagne 2017-12-17 =====

- * Aanvang: 14.45 (drie kwartier later ivm vertragingen deelnemers)
- * Locatie: Hoofdkantoor PPA, Tolhuisweg 2 Amsterdam
- * Volgende vergadering: <https://pad.piratenpartij.nl/p/pc2017-12-20>
- * Aanwezig PC: Abram, Maarten, Saskia, Jona, Wietze, Leo, Dirk (later), David(later), Jasmijn
- * Aanwezig overig: Vincent, Matthieu, Danny, Leontien, Elbert, Frodo
- * Afgemeld: Dmitri, Roelof

Relevante informatie

-
-
-
- Notulen vorige vergadering: <https://pad.piratenpartij.nl/p/pc2017-12-06>
-
-
- Voorlopige opzet doel, rollen, en verantwoordelijkheden pc:
-
- <https://nl.glassfrog.com/organizations/9905#circle-26270>
-
-
- Voorlopige opsomming projecten pc:
-
- <https://trello.com/b/uTg6goma/permanente-campagne>
-
-
- Notulen en besluitenlijst:
-
- <https://wiki.piratenpartij.nl/werkgroep:permanentecampagne>
-
-
- Informatie aangaande roloverleg en actieoverleg holarchie:
-
- <http://hno.nu/wp-content/uploads/2017/06/ActieOverleg-PPNL.pdf>
-
- <http://hno.nu/wp-content/uploads/2017/06/ActieOverlegBack-PPNL.pdf>
-
- <http://hno.nu/wp-content/uploads/2017/06/RolOverleg-PPNL.pdf>

-
- <http://hno.nu/wp-content/uploads/2017/06/RolOverlegBack-PPNL.pdf>
-

Opening / mededelingen

Welkom door Matthieu, opening door Abram

Reflectie:

Maarten: Blij met team, hoopt dat weg omhoog voortgezet gaat worden: Spelen op de bal, niet op de man en respect voor elkaar hebben.

Wietze: Voor subsidieaanvraag werden webcamcovers opgenomen. Ontwerp logomoest betaalbaar en aan voorwaarden voldoen – nu werd er eerst gedesignd endarna pas nagedacht over proces.

Matthieu: Het is bekend dat er frictie is tussen M en Rico. Cultuur van departij is cruciaal, M botst af en toe met anderen doordat het gevoel heerst dater af en toe dingen gebeuren die niet gedragen worden door de leden. Wilmeegeven dat we moeten nadenken over ons verhaal, een discussie over cultuur isnodig.

Jasmijn: Nieuw in de partij, net uit de signal groep gestapt uit frustratieover onderlinge ruzies. Wat mij dwars zat was dat er zo weinig reactie kwam opseksistisch plaatje in de groepsapp. Heeft graag meer steun, ook van mannen,als het om seksisme gaat.

Jona: We zijn nog erg intern bezig, terwijl extern een beetje blijftliggen. Hoopt dat we de interne discussie kunnen ontstijgen en ons sterkerextern kunnen profileren.

Leontien: Eerst intern afspraken maken, dan pas naar buiten toe. Oud zeerkan je niet zomaar als oud zeer wegzetten, het is ongoing zeer. Onderschrijftpunt Matthieu over cultuur.

Terzijde: jammer dat de huiskamer verwornden is tot een bitcoinkamer

Elbert: Nieuwe piraten moeten we goed wegwijns maken, het is moeilijk om inPP je plek te vinden. Let erop, pampere nieuwe leden, zorg dat ze zich thuisvoelen. Goede landingsplek is nodig. Extern is PP een partij die op de kaartstaat – uiteraard is er nog een boycot, maar een hoop PP punten worden ookgeadopteerd door andere partijen – dat betekent dat we ergens voor staan en watbereiken. Als we dat kunnen volhouden en onze koers vasthouden zijn zetelszeker haalbaar.

Henk: Laatste bestuursvergadering werd het piratengehalte van PPA terdiscussie gesteld, wijst erop dat piratenstandpunten op diverse thema'sonduidelijk zijn. Webshop krijgt regelmatig aanvragen voor infopakketten.Gebrek aan themaflyers, te weinig materiaal met PP erop waarmee we ons kunnenprofilieren. We hebben landelijke standpunten nodig, zou graag zien dat erinhoudelijk meer zaken op de website komen zoals DRM.

Dirk: Reflectierondje is nieuw voor mij, maar dit is heel fijn. Is een vande oudgedienden, maar merk dat het heel lastig is om “in de groep” te komen.Jaar eruit geweest, structuur is inmiddels behoorlijk veranderd. Mensen dieDirk kende van vroeger zijn weg, en het kost moeite om nieuwe rollen /aanspreekpunten te vinden. De laatste keer dat ik een stressvolle PP activiteitheb meegemaakt hartaanval gekregen, dat geeft een stukje angst mee voor stressen omgang in de partij. Ik mis een beetje het overzicht wat er gebeurt. Vroegerwas er IRC als kanaal, overgenomen door signal huiskamer en PC. Lijkt alsof jedoor je brievenbus de woonkamer wil schilderen, te beperkt. PC leek een groepwaar nodige zaken benoemd zouden worden, maar meer een huiskamer met 100berichten per dag. Wil graag inspringen maar kost meer moeite dan gedacht,vraag begrip en geduld daarbij.

David: Eens met opmerking signal groepen. Signal niet alsdiscussieplatform. Mailinglijst is daar beter voor. In vergelijking metverleden: we doen het nu super goed. Groei komt terug en ben positief over detoekomst. De twee weken nadat David was aangesteld als lead linksleepwetcampagne gezondheidsklachten gehad, maar deze week weer opgepakt enstructuur neergezet. Baal ervan dat twee weken gemist zijn, maar wil nu echtdoorpakken.

Danny: Laatste maanden erg druk met nieuwe baan, daardoor ook minderaanwezig /

hoorbaar. Wat is het doel van PC momenteel? PP lokaal helpen profileren. Wat kan je lokaal doen met het piratengedachtegoed, dat zou hoofdthema moeten zijn. Er is een medianetwerk nodig, we hebben betere contacten nodig. Signal groepen liepengoed tot het als discussieplatform werd gebruikt, zo slibben ze wel dicht. Meervia mail doen, discussie prima maar gebruik het kanaal dat er is voor waar hetvoor geschikt is.

Saskia: Er wordt soms niet opgelet over wat er wordt gezegd. Er worden grapjes gemaakt en opmerkingen die niet zo zijn bedoeld, maar die wel heelseksistisch overkomen. Als nieuw lid was ik gelijk opgestapt als ik niet op een andere manier al betrokken was.

Met vrijwilligersdag heb ik op verzoek een project opgepakt en daar mijn bestvoor gedaan, in de vergadering waarin het uiteindelijk werd besproken kwam devraag waarom het daar stond. Dat voelde ondankbaar en was niet waar ik het voordeed.

Abram: In april bestuurslid geworden, kende de partij toen nog niet heelgoed. Samen met Wietze en Frank lokale afdeling Friesland opgestart. Op de ALVgezegd: Als bestuurslid wil ik zorgen dat iedereen zich welkom voelt in de partij. Zelf warm welkom van Michiel gekregen. We hebben heel veel behoefte aan zo'n rol, probeer het zelf zoveel mogelijk op te pakken maar zou graag iemand zien die echt actief bezig gaat met ontvangen en wegwijs maken. Wij staan voor transparantie van bestuur, maar zijn zelf niet heel erg transparant. Grote uitdaging om overal (landelijk, organen, afdelingen) te zorgen voor zichtbaarheid van wat we doen. Blijft wel aan als lead link PC, hoopt dat als lead link kan blijven zorgen dat iedereen zich welkom blijft voelen en we goedsamen kunnen werken. Afgelopen maanden als PC paar mooie dingen bereikt, daarmee mogen we trots op zijn.

Frodo: Heeft best het idee dat we op de goede weg zitten. Zelf ook vrijwillers lid, niet heel veel meegemaakt maar in het algemeen heel gelukkig met nieuwe mensen die erbij komen en actief worden. Positief gestemd, aan de andere kant om dat vast te houden ligt er een behoorlijke uitdaging voor ons. Tot dusver heeft niemand iets gezegd wat we kunnen bagateliseren of negeren, allemaal elementaire zaken die we op moeten pakken. Maar heb goede hoop.

Leo: Analyse gemaakt van verloop TK2017, waarop werd vastgesteld dat iedereen maar wat deed zonder bestuur. Gaat nu een stuk beter, we zijn er nog niet. Wat ook opviel in verkiezingen was dat de boodschap zoals we die formuleerden in het programma heel onbekend was, niemand wist waar het overging. We hebben de boodschap niet goed verkocht. Af en toe wat storende dingen zoals mensen die proberen hun zin door te zetten, en veel tijd opvreten die beter anders besteed kan worden. Daar heb ik moeite mee.

Vincent: De PP qua piraten en in het algemeen, als bestuur zijn we best tevreden over hoe landelijk bestuur uiteindelijk grip krijgt op de organisatie. Veel gehad aan opmerking van Dirk, maar professionaliteit is belangrijk. Als we willen voorkomen dat we er weer niet in slagen om een zetel te halen, lessons learned moeten opgepakt worden. Ruzie in toenmalig bestuur heeft een enorme bom op campagne gegooid, wat dat betreft als nieuwe actieve piraat in een koud bad terecht gekomen (samen met Michiel). Toen is het begin gemaakt om het anders te doen, heel blij met bestuurscollega's en enorm jammer dat Abram uit bestuur stapte. We moeten oppassen dat we onszelf niet overvragen. Voor de een is misschien persoonlijk wat minder kracht, voor ander wat minder tijd, allemaal spanningsvelden en we zijn afhankelijk van wat we als persoon en als groep kunnen. Tot 21 maart moet er zeker focus zijn op GR2018, daarnaast mogen we onderwerpen als Pirate Bay niet vergeten. PPA stond zeker niet ter discussie, maar ging om uiten PP vs PPA. Ik denk dat het heel erg goed is om discussie te hebben, daarmee kunnen we tot een lokale / nationale consensus komen waarbinnen ruimte is voor invulling lokaal. Ik zou zeker op PPA stemmen.

Wat wel echt heel belangrijk is: Iedereen moet zich welkom kunnen voelen binnen PP. Heb verbaasd over het weinige aantal vrouwen in de partij, deels te wijten aan de "kroegpraat" die toch wel heerst. Wat dat betreft wel belangrijk, we mogen best mensen zijn maar bepaalde uitingen moeten we bewust van zijn en houden waar ze thuis horen (dus geen kroegpraat in een algemene groep). Misschien is een vrouwengroep binnen PP een goede start om een

verandering tebewerkstelligen.

Actieoverleg

-
- <https://trello.com/b/uTg6goma/permanente-campagne>
-

Slaan we over deze bijeenkomst.

Vaststellen agenda

-
- **Communicatiekanalen PC**
-

Mail, Mumble, Trello, Pads als communicatiekanalen. Signalgroep opheffen.

Minstens helft aanwezig heeft dit benoemd, goed dat het op agenda staat.

Naar aanleiding van de gebeurtenissen en fricties afgelopen tijd voorstel zoals hierboven beschreven opgesteld. Zit een diepere discussie onder: Wat zijnde kernwaarden die we delen, wat vinden we belangrijk qua omgang.

Uit feedback blijkt dat het handig is om afspraken op te stellen over hoe we omgaan met discussies etc. Voorlopig zouden we kunnen stoppen met signal, en echt op mailinglijst gaan.

Wat ook meespeelt is handhaving: Abram / Maarten kunnen niet altijd snel genoeg sturen als er discussie ontstaat in een Signalgroep.

Danny: Goed om elkaar ook aan te spreken op gedrag, met zijn allen meergroeps correctie nav gedrag / afspraken.

David: Poster PPU met seksistische afbeelding goed voorbeeld van hoe gebrekkig Signal als platform is. Maillijsten zijn beter gestructureerd, signal zou meer om te werken en minder om te discussieren moeten zijn.

Matthieu: Begrijp dat we het hebben over tooling, maar daar gaat het niet om. Aanleiding is een cultuur clash, die lossen we niet op met tooltjes. Als piraten moeten we beseffen dat we uit zeer diverse achtergronden komen, en elkaar vinden in de PP beginselen. Feedback lijkt zich voornamelijk te focussen op wat minder gaat, en minder op stimuleren. Groot risico dat we elkaar overschreeuwen en dat de stem van een enkeling op de stem van velen lijkt. Delen van goede dingen is lastig als de eerste reactie telkens een negatieve is. We moeten van elkaar begrijpen dat we meningsverschillen hebben, en als verbindende partij kunnen we niet gaan staan waar we als PP niet thuis horen.

Abram: Niet helemaal mee eens, er wordt weinig gesproken over wat onsonderling verbind (politiek) en veel over organisatie. We kunnen we gewoon een begin maken met vastleggen van communicatierichtlijnen. Als je als groep elkaar op gedrag wil kunnen aanspreken en dat niet alleen bij voorzitter wil laten liggen, dan moet er iets zijn waar je aan vast kan houden.

De politiek inhoudelijke discussie is niet verbonden aan richtlijnen van omgang. Goed idee zou zijn om periodiek discussierondes te houden over politieke inhoud, op locatie.

Matthieu: Mee eens, maar de "taal" moet hetzelfde zijn. Het Piratenwiel is de basis van de partij, daarmee worden we misschien als een meer linkse partij gezien maar dat is iets waar we het over moeten hebben juist om dat soort misverstanden zoals met Rico te voorkomen. We moeten niet voorbij gaan aan de onderliggende problemen.

Leontien: Voorbeeld met Nederlandse Leeuw, specifiek voorbeeld om pijnpunt te benoemen.

Vincent: Rico is niet een agendapunt, heeft keuring aan bestuur toestemming gevraagd en is

besproken. Op persoonlijke titel is geen probleem, maar als PPNL staan we er niet. De drie piraten regel stelt individuele piraten in staat om op persoonlijke titel waar dan ook een piratengeluid te vertegenwoordigen. Als bestuur kunnen we een individuele piraat niet belemmeren in doen en laten.

Matthieu: PPA heeft een belang, landelijk heeft een belang, individu heeft een probleem. Balans moet altijd gelijk of richting partij zijn.

Vincent: Meningsverschillen prima: Ergens is een grens, maar bestuur ziet daarop toe.

Jona: Naam rico is te vaak genoemd, moet niet over personen gaan. Er zijn vragen over moderatie: mag landelijk lokaal modereren of andersom. Nondiscussie, beetje moe dat er steeds op de man gespeeld wordt. Het komt van meer kanten, mensen zijn soms (te) enthousiast, soms te kritisch. Stoppen met op de man spelen.

Ordevoorstel: Door met programma, toevoegen aan groepsrondescommunicatiestrategie omgangsvormen onderling.

Pauze

Abram heropent: interessante dingen uit reflectierondje gekomen, samenvatting en actiepunten op maken. Maarten en Saskia hebben notities waarop doorgewerkt kan worden.

Nu gaan we echt over op doen.

In groepen de punten bespreken:

-
- **Komende verkiezingen: Randvoorwaarden voor deelname en plan van aanpak**
-
- **Communicatiestrategie en richtlijnen: Afronding**
-

Drie groepjes van vier, met voorzitter en notulist. Communicatiestrategie gaat nu om interne communicatie “regels” bespreken, Verkiezingen gaat om “wat is er nodig om mee te kunnen doen met verkiezingen?”. Hoe zouden we dat (als PC) aan moeten vliegen, wat moet er in een plan van aanpak en wat hebben we nodig.

David en Dirk focussen op sleepwet en verlaten vergadering.

Groepen (3 stuks a 4 personen) bespreken ieder 30 min comm en 30 minuten verkiezingen.

17.30 korte terugkoppeling vanuit de groepen, informatie wordt gedeeld. Afspraak dat alle aantekeningen naar abram.kleijweg@piratenpartij.nl gaan voor verzamelen en bundelen voor verdere actie.

Rondvraag

Matthieu: Locatie PPA is beschikbaar voor alle PP afdelingen / werkgroepen etc.

=== ACTIES ===

<https://trello.com/b/uTg6goma/permanente-campagne>

=== BESLUITEN ===

